



花旗银行（中国）有限公司北京分行

关于北京盈科中心支行营业时间调整的通知

尊敬的客户：

由于北京盈科中心商场将于十月中旬进行的大型改造工程，花旗银行（中国）有限公司北京盈科中心支行将于 2016 年 10 月 15 日（星期六）起调整营业时间，直至 2017 年第一季度。具体调整事宜如下：

原营业时间及服务：

- 周一至周五：上午 9:00 – 下午 4: 30
- 周六：上午 10:00 – 下午 3:00（仅提供理财咨询服务）
- 星期日/节假日：不对外营业

调整后的营业时间及服务：

- 周一至周五：上午 9:00 – 下午 4: 30
- 周六/星期日/节假日休息：不对外营业

上述调整拟延续至 2017 年第一季度，随后将恢复每周六原正常营业时间及服务。由此给您带来的不便，我们表示歉意。

若您有任何关于花旗银行的问题，请拨打花旗 24 小时服务热线 400-821-1880 或 800-830-1880 (限中国大陆固话拨打)；境外请拨打 (+86)-(20)-3880-1267 (花旗个人银行及花旗商务客户)联系我们。

花旗银行（中国）有限公司北京分行

二〇一六年十月



Citibank (China) Co.,Ltd. Beijing Pacific Century Sub-branch

Notice of Business Hour Adjustment

Dear Customers,

Due to constructions work in Pacific Century Place Shopping Mall in mid Oct, Citibank (China) Co., Ltd. Beijing Wangjing Sub-branch will adjust business hour from Oct. 15th, 2016 until Q1 2017. Please find the adjusted business hour as below:

Current Business Hour

- Monday to Friday: 9:00 AM - 4:30 PM
- Saturday: 10:00AM - 3:00PM (For Financial Consultancy Service Only)
- Sunday / Holiday: Closed

Adjusted Business Hour

- Monday to Friday: 9:00 AM - 4:30 PM
- Saturday/ Sunday / Holiday: Closed

Above adjustment is planned to be continued until Q1 2017 and afterwards, the business hour will be back to normal. Apologize for inconvenience caused by this adjustment.

If you have any enquiries, please reach us via our 24-Hour Service Hotline at 400-821-1880 or 800-830-1880 (For land lines within mainland China). If you are overseas, please call (+86)-(20)-3880-1267 (Personal and CitiBusiness customers)

Citibank (China) Co., Limited Beijing Branch

October, 2016